
Zápisnica

Pracovné stretnutie kancelárie NEET in NEED s podporným tímom projektu

a zástupcami Trenčianskej univerzity Alexandra Dubčeka v Trenčíne

uskutočnené dňa 14.10.2024

Pracovné stretnutie sa konalo online prostredníctvom aplikácie ZOOM

Prítomní:

Eva Ivanová, Zoltán Rózsa, Viera Ondrášková, Emília Lazarová, Jarmila Podobová, Alena Strýčková,

Katarína Strýčková, Katarína Cifríková, Iveta Slašťanová, Lucia Košťálová, Terézia Gabrišová, Michaela

Šaálová, Veronika Plachá, Marco Mora, Silvia Štefániková, Zuzana Ševčíková, Denisa Behulová, Alena

Húdeková

Program:

Pracovné stretnutie začala Silvia Štefániková, ktorá privítala všetkých zúčastnených a poďakovala za

to, že bolo možné zrealizovať stretnutie aspoň online formou. Predstavila program, ktorý bol

pripravený na stretnutie.

Nakoľko sa jednalo o prvé veľké spoločné stretnutie všetkých pracovníkov kancelárie NiN,

podporného tímu a zamestnancov TNUNI, prebehlo krátke predstavenie sa. Ing. Silvia Štefánmiková
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prítomných pracovníkov podporného tímu, aby prezentovali svoje skúsenosti, problémy, s ktorými sa

stretli pri tvorbe databáz organizácií.

Jarmila Podobová uviedla, že niektoré organizácie pracujú so seniormi, veľa informácií je zastaralých.

Taktiež uviedla, že komunitné centrá, ktoré pracujú pod mestskými úradmi, sú najviac efektívnym

nástrojom a či sú to organizácie vhodné a potrebné pre výskum. sa zaujímalo ju, do akej miery sú

tieto informácie pre univerzitu potrebné a prospešné.

P. Rózsa vysvetlil, že databáza, ktorá je zasielaná prostredníctvom kancelárie NiN je pre nich dôležitá,

nakoľko im pomáha identifikovať vhodné organizácie. Je vďačný za pripomienky, poznámky, ktoré im

pomôžu pri identifikovaní organizácií. Vysvetlil, že prvotný zoznam majú cez Finstat. Z tohto zoznamu

vv 2 alebo 3 etapách vylučovali organizácie, ktoré tam nezapadajú. Vylučovanie robia rôznymi

spôsobmi, aby boli zistenia čo najlepšie, nakoľko dáta nie sú úplne presné. Aktuálne aj jeho kolegyne,

ktoré spolupracujú na tvorbe analýzy hľadajú jednotlivé organizácie a kontakty na internete a tiež
majú problém dopátrať sa k potrebným údajom. Taktiež uviedol, že majú záujem osloviť len tie

organizácie, kde je väčší predpoklad, že sa získa odpoveď.

Alena Strýčková uviedla, že zoznamy za región Púchov má rozpracovaný.

Zo strany p. Rózsu a aj zo strany Silvie Štefánikovej boli členovia tímu ubezpečení, že ziznamy

organizácií budú využité pre potreby projektu so zachovaním GDPR.

Alena Strýčková sa informovala, či je potrebné uvádzať aj organizácie, ktoré pracujú s mladými ľuďmi,

ale majú špecifické zameranie (folklór, šport, …).

Silvia Štefániková uviedla, že organizácie zamerané na špecifické činnosti, športové kluby a pod. nie

je potrebné uvádzať do databázy. Je na ich rozhodnutí, ktoré organizácie tam uvedú.

Alena Strýčková spolu s Katarínou Strýčkovou uviedli, že databáza za Považskú Bystricu a Púchov sú

rozpracované, je potrebné ich dokončiť a zaslať. V Považskej Bystrici sa stretli s Michaelou

Haladejovou a ďalšími pracovníkmi s mládežou a spoločne si prešli vhodné organizácie.

Katarína Cifríková – do databázy dávala aj organizácie, kde by sme NEETov mohli hľadať – overovala si,

či postupovala správne. Vysvetlila, že zatiaľ dáva len kontaktné údaje, s organizáciami

nekomunikovala - je to len prehľad koho identifikuje na vo svojej oblasti– do väčšej miery chcú ísť až
po doručení dotazníku.

P. Rózsa vysvetľuje, že pre nich je aktuálne dôležité vedieť komu tie dotazníky treba poslať preto sú

tieto zoznamy pre nich dôležité. Organizácie budú kontaktované prostredníctvom emailu, v ktorom

bude vysvetlené, prečo sú oslovené a odkaz na survio, prostredníctvom ktorého budú vypisovať
dotazníky. Zdôraznil, že preto sú pre neho dôležité zoznamy, aby organizácie neboli kontaktované

z viacerých strán. Uviedol, že vie potom poskytnúť zoznam organizácií, a v prípade potreby aj

odpovede na dotazník. Keď budú dotazníky pripravené v survio, budú vo formáte pdf kancelárii NEET.

Pred kontaktovaním organizácií bude konzultovaný aj email.

Na záver podotkol, že na tom zozname budú aj iné organizácie, nie len tie, ktoré odporúčame,

dopĺňajú to o ich zoznam.
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Jarmila Podobová – stále tam nevidí prepojenie – je veľa organizácii, ktoré nefungujú úplne dobre a sú

len tak aby boli a nevidí zmysel, že by boli v nejakom zozname, ktorým sa budú posielať tieto

dotazníky

Silvia Štefániková vysvetľuje, že fakulta nepotrebuje len tieto databázy a informácie, oni to potrebujú

aj ďalej spracovávať, vyhodnocovať, na čo nemajú úplne veľa času a preto potrebujeme čo najskôr

databázy, aby mohli byť oslovení za účelom vyplnenia dotazníka. Vo focusových skupinách sa už
môžeme zamerať na detailnejšie veci, viac do hĺbky, rozhodovať koho vtiahneme do procesov a pod.

p. Rózsa vysvetlil, že už majú hotový dotazník, akonáhle budeme mať hotový zoznam, budeme ich

oslovovať, aby začali vypĺňať dotazník

Silvia Štefániková uviedla, že po zaslaní dotazníkov môžeme spoločne ako tím podporiť, motivovať
organizácie, aby vyplnili dotazník.

Marco Mora uviedol, že sa dopracoval k nejakej databáze, ktorú poslal – 10 organizácii, ktoré by mali

byť relevantné. Počas prípravy databázy zistil, že veľmi veľa občianskych združení a organizácii je

v likvidácii, mal problém sa dopracovať k nejakým predstaviteľom organizácii. Zároveň si pýtal tip ako

motivovať takéto organizácie k spolupráci a zapojeniu sa do tejto databázy.

Ing. Silvia Štefániková uviedla, že veľkou formou motivácie je príve fakt, že pri plánovaní opatrení a

podorných nástrojov sa bude prihliadať na potreby zapojených organizácií a práve prostredníctvom

ďalších podporných aktivít môžu samotné organizácie získať pomoc s personálnym zabezpečením,

alebo podporné aktivity pre svoju činnosť. Kľúčové je však pre nás mať informácie o týchto

potrebách a nadviazať spoluprácu.

Tereza Gabrišová - zoznam už poslala, išla od organizácii ktoré pozná a poznačila, ďalšie ktoré jej

odporučili zase oni – pracovala na tom s pracovníčkou ochrany pred násilím, ktorá jej so zoznamom

taktiež pomohla

p. Rozsa – predstavenie dotazníka pre organizácie a taktiež dotazníka pre mladých ľudí. Dotazník bude

poslaný v formáte pdf, pomôže pri motivovaní organizácií k vyplneniu. Taktiež uviedol, že databáza,

ktorú dostanú od nás bude relevantná, očakáva vyššiu návratnosť.

Výkazy – vysvetlenie potreby na začiatku mesiaca poslať počet odpracovaných hodín. Upozornenie

na neprekročenie počtu odpracovaných hodín denne -12 hodín – kumulatívne od všetkých

zamestnávateľov. Zo strany kancelárie NEET in NEED bude poskytnutá pomoc pri formulovaní

pracovných činností. Zároveň kancelária NEET in NEED upozornila na potrebu čerpania alokovaných

hodín na pracovné pozície a poprosila všetkých zazmluvnených účastníkov na DoVP o zaslanie k

poslednému dňu v mesiaci aspoň rozsah plánovaných hodín, ktoré si budú za ten mesiac vykazovať.
Následne kancelária bude riešiť samotný výkaz.

TERMÍNY A ÚLOHY:

16.10.2024 – poslať zoznam tých organizácií, ktoré majú pripravené. Aj po tomto termíne je možné

dopĺňať databázu kontaktov – treba poslať mail do kancelárie NiN

Do 18.10.2024 vybrať termín focusovej skupiny, bude realizované na základe uzatvorenej hodiny –

bude podporená organizácia, kde sa bude realizovať
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Ing. Silvia Štefániková poprosila všetkých účastníkov o vyplnenie tohto formulára:

https://forms.gle/7mapTxdWvc6U1X3Z7

Upozornila, že ak aj v tomto momente nemajú všetci všetky informácie, je potrebné vybraťi aspoň
termín s miestom, tak, aby kancelária NEET in NEED vedela pripraviť harmonogram focusových

skupín.

Do 22.10.2024 – metodika focusových skupín – Miška, Veronika – spolu so Silviou vytvorenie

a prekonzultovanie metodiky

Do 25.10.2024 – vypracovať harmonogram realizácie focusových skupín - mať určené miesto

a termín, kde sa bude realizovať focusová skupina. Následne bude nasledovať zmluvný proces

s verejnou inštitúciou ( CVČ, mesto, Dom Kultúry, ….), ktorú kancelária zazmluvní na logistické

zabezpečenie focusovej skupiny. Pozvánky, oslovenia účastníkov, metodiku, materiál na focusové

skupiny, … bude zabezpečovať kancelária NEET in NEED v súčinnosti s zástupcami z regiónu.

13.-14.12.2024 - Termín ďalšieho pracovného stretnutia

Zapísala:

Mgr. Alena Húdeková - odborný pracovník pre sociálnu inklúziu a zamestnanosť

Mgr. Denisa Behúlová - manažér pre oblasť sociálneho začlenenia a zamestnanosti

Overovateľ:

Ing. Silvia Štefániková - manažér pre oblasť sociálneho začlenenia a zamestnanosti

Viac informácií: https://rcmtn.sk/neet_in_need_pracovne_stretnutie-2/

V Trenčíne dňa 15.10.2024
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